
 
 

 
 
 
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Για τον κ. Υπουργό 

Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

 
                   Θέμα: «Επαναφορά 13ου και 14ου μισθού στο Δημόσιο Τομέα » 
 
Δεκατρείς(13)  Βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία, καταθέτουν ως  Αναφορά προς τον 

Υπουργό Εθνικής Οικονομίας, την από 27/09/2024, αριθ.Πρωτ.387, Ανακοίνωση της Ένωσης Δικα-

στών και Εισαγγελέων  της Χώρας, με την οποία  θέτουν το ζήτημα επαναφοράς του 13ου και 14ου μι-

σθού στον Δημόσιο Τομέα. 

Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της Ανακοίνωσης, για την απάντηση και τις σχετικές σας ε-
νέργειες καθώς και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

    

           Επισυνάπτεται: Η σχετική Ανακοίνωση της ‘Ενωσης Δικαστών & Εισαγγελέων. 
 
 

 
Αθήνα, 1 Οκτωβρίου 2024 

 
Οι αναφέροντες Βουλευτές 

 
Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Ακρίτα Έλενα  

Αποστολάκης Ευάγγελος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δούρου Ρένα 

Κόκκαλης Βασίλης  

Κοντοτόλη Μαρίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2921

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/10/2024



 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γιώργος 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

                 ΕΝΩΣΗ 
ΔΙΚΑΣΤΩΝ & ΕΙΣΑΓΓΕΛΕΩΝ 
ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟ ΑΘΗΝΩΝ 
ΚΤΙΡΙΟ 6 –ΓΡΑΦΕΙΟ 210 
ΤΗΛ: 213 215 6114- FAX 210 88 41 529 
Τ.Κ. 101. 71 
e- mail: endikeis@otenet.gr                                                                                                

Αθήνα, 27-09-2024 

Αρ. Πρωτ.: 378 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 
ΑΙΤΗΜΑ ΕΠΑΝΑΦΟΡΑΣ 13ΟΥ ΚΑΙ 14ΟΥ  ΜΙΣΘΟΥ 

ΣΤΟΝ ΔΗΜΟΣΙΟ ΤΟΜΕΑ 
 

 

Η Ένωση Δικαστών και Εισαγγελέων θέτει πλέον επίσημα ζήτημα 

επαναφοράς του 13 ου και 14 ου μισθού στον δημόσιο τομέα. Το αίτημα 

υποβλήθηκε σήμερα εγγράφως στον αρμόδιο Υπουργό Εθνικής 

Οικονομίας ενώ χθες πραγματοποιήθηκε συνάντηση του Αντιπροέδρου 

της Ένωσης, Χαράλαμπου Σεβαστίδη, με τον Διευθυντή του γραφείου 

του Υφυπουργού για το ζήτημα αυτό. Η Ένωση θεωρεί ότι ο 

δικαιολογητικός λόγος της κατάργησης των επιδομάτων εορτών και 

αδείας πρέπει να θεωρηθεί ότι έχει εκλείψει μετά την είσοδο της χώρας 

στη λεγόμενη «μεταμνημονιακή εποχή». Ο θεσμός των δώρων, που 

εξακολουθεί να ισχύει στον ιδιωτικό τομέα, πρέπει να παραμείνει 

ζωντανός και στον δημόσιο. Αντικατοπτρίζει υπερεκατονταετείς αγώνες 

και κατακτήσεις των εργαζομένων που δόθηκαν σε εξαιρετικά δύσκολες 

και αντίξοες πολιτικές και οικονομικές συνθήκες. Το αίτημά μας είναι 

δίκαιο και απαιτείται μια ευρύτερη κοινωνική στήριξή του. Η Ένωση 

ζήτησε εκ νέου συνάντηση με τον αρμόδιο Υπουργό. 

 

 

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ 
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